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El tercer tinent d’alcalde, regidor
d’Esports i del barri de la Mina,
Juan Carlos Ramos, ha estat po-
sat en llibertat amb càrrecs després
de ser detingut dilluns pels Mos-
sos d’Esquadra en el marc d’una
operació impulsada pel jutjat d’ins-
trucció número 4 de Badalona. Ra-
mos hauria presumptament des-
viat fons públics destinats a la vi-
gilància de pisos públics buits
propietat del Consorci de la Mina.
Els diners haurien anat a parar a
mans d’un altre dels detinguts, co-
negut com a Tío Cristina, segons
informa El País, que hauria dele-
gat la vigilància a empreses irre-
gulars gestionades per clans locals. 

La investigació sobre la vigi-

lància de pisos té el seu punt de
partida en una altra investigació re-
lacionada amb una suposada or-
ganització criminal ubicada a la
Mina que hauria comès diversos
delictes relacionats amb les dro-
gues. En el marc d’aquest opera-
tiu els Mossos han decomissat
importants quantitats econòmi-
ques, armes de foc, 162 kilos de
plantes de marihuana i 15 kilos de
cabdells de la mateixa substància,
a més de detenir el Tío Cristina.

ROSIQUE, INVESTIGAT
Ramos no és l’únic càrrec públic
presumptament implicat en
aquesta trama. Dilluns els Mossos
també van escorcollar el despatx
del gerent del Consorci de la Mina
i l’empresa municipal Pla de Besòs
SA, Juan Luis Rosique, que està in-
vestigat. Rosique i Ramos coinci-
deixen en el seu dia a dia tant al

Consorci com a Pla de Besòs. Ro-
sique és gerent dels dos ens, men-
tre que Ramos és representant del
grup municipal del PSC a Pla de
Besòs i vicepresident de la comis-
sió executiva del Consorci. Tot i
que el maig del 2016 va presentar
la seva dimissió del càrrec, l'alcal-
de, Joan Callau, no li va acceptar. 

A banda del regidor i el gerent
del Consorci, els Mossos investiguen
dues persones més relacionades
amb empreses de seguretat priva-
da i la Policia Nacional ha detingut
l’inspector en cap de la comissaria
d’aquest cos de policia a Mataró,
Félix Riesco, que seria la persona
que presumptament alertava de les
operacions antidroga al barri.

“CONFIANÇA EN LA JUSTÍCIA”
Per la seva banda, l’Ajuntament
ha reaccionat amb un comunicat
en què l’equip de govern muni-

cipal expressa la seva confiança
en l'actuació de la justícia i es posa
a la seva disposició per a “qual-
sevol requeriment sobre els fets
investigats”.

D’altra banda, l’executiu de
Joan Callau es compromet a man-
tenir la “màxima transparència” en
relació a aquests fets i, poques ho-
res després de la detenció de Ra-
mos, el govern va convocar una
junta de portaveus extraordinària
per facilitar als grups municipals
de l’oposició la informació de la
qual disposa.

PETICIONS DE DIMISSIÓ
En el mateix comunicat, el govern
municipal avisa que es reserva l’op-
ció d’aplicar les “mesures es-
caients” a Ramos.

En aquest sentit, el PSC tam-
bé ha reaccionat a la detenció i ha
assegurat que aplicarà el seu codi

ètic en funció de la situació final en
la qual quedi el regidor. El secre-
tari d’organització del PSC, Sal-
vador Illa, ha aclarit que el partit
prendrà la decisió en funció dels
càrrecs que se li imputin. Tant el
partit com l’Ajuntament s’han re-
mès a la informació dels Mossos
d’Esquadra, que assenyala que el
cas no implica cap supòsit de co-
rrupció generalitzada que afecti el
consistori o l’alcalde, Joan Ca-
llau, que ja està sent investigat pel
cas Marina Besòs.

Els partits de l’oposició, però,
també han reaccionat i de mo-
ment Ciutadans, Sant Adrià en
Comú i ERC han demanat que
Ramos abandoni els seus cà-
rrecs, ja sigui a través d’una di-
missió o un cessament, mentre
que MES ha anunciat que de-
manarà explicacions al Ple mu-
nicipal de dilluns que ve.

Cop als poders de la Mina
» En marxa una investigació sobre la presumpta vigilància irregular de pisos públics a Sant Adrià
» Els Mossos detenen el regidor Juan Carlos Ramos mentre que el gerent del Consorci és investigat

Andreu Merino
SANT ADRIÀ

Una placa indica que un pis està vigilat pel Tío Cristina. Foto: Arxiu

En Portada
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Opinió

Actualitat a la xarxa

per Salvi Pardàs

Com que sempre he viscut a
Catalunya i conec els meus
conciutadans, puc afirmar
que sé perfectament qui vo-
tarà ‘Sí’ en el referèndum de
l’1 d’octubre.

Votaran ‘Sí’:
Els qui se senten espa-

nyols i ho volen continuar
sent, perquè ningú no hau-
rà de renunciar a la seva
nacionalitat a la nova Repú-
blica; els qui s’estimen Es-
panya i els qui la detesten;
els vinguts del nord, del sud,
de terra endins i mar enllà;

també els apàtrides i els qui
confien més en la gestió d’un
govern proper que en la d’un
govern autoritari, cec i sord;
els qui no confien del tot en
cap govern, però són sensi-
bles als principis democrà-
tics i de pau; els qui no es
conformen amb la Catalunya
que tenim; votaran ‘Sí’ els
independentistes, però tam-
bé els qui no ho són. Perquè
hi ha tantes raons pel ‘Sí’
com persones, orígens i sen-
sibilitats. És per això que
guanyarà el ‘Sí’.

Un diari participatiu

4Qui votarà ‘Sí’?

#QuerellaBorràs

@KRLS: La pressió judicial no aturarà mai
el desig de democràcia dels catalans.
L'#1Oct hi haurà urnes. Tot el suport @tx-
ellborras i @cescesteve.

#30AnysHipercor

@junqueras: 30 anys del terrible atemp-
tat a Hipercor. El record de tots els que hi
van morir i el dolor irreparable per la seva
pèrdua perviu.

Un diari plural

per Pedro Jesús Fernández

4Europa i la crisi dels refugiats

Avui 22 de juny, al Casal de la
Solidaritat Can Pepus de la nos-
tra ciutat, Federalistes d’Es-
querres de Badalona organitzem
un acte sota el títol “Europa
davant la crisi dels refugiats: una
resposta federal”.

Comptarem amb la partici-
pació de Carlos Jiménez Villare-
jo, exfiscal anticorrupció; Migu-
el Pajares, president de la Co-
missió Catalana d’Ajuda al Re-
fugiat (CCAR); Alfonso López, ex-
president de la Secció Espanyo-
la d’Amnistia Internacional; i
Margarida Abras, directora del
Museu de Badalona. Com a pre-
sentadora i moderadora de l’ac-
te hi intervindrà Montse Garcia,
coneguda activista social de la
nostra ciutat.

Aquest acte s’organitza amb
motiu de la celebració del Dia
Mundial dels Refugiats que, com
cada any, se celebra internacio-
nalment el 20 de juny. No podem
ni volem oblidar-nos de la situa-
ció que pateixen milions de per-
sones de tot el món que s’han vist
obligades a fugir de la seva llar
com a conseqüència d’un conflicte
o d’una persecució.

L’any 1951, l’Organització de les
Nacions Unides defineix el refugiat
com la persona que, “tenint un te-
mor ben fundat de ser perseguit
per raons de raça, religió, nacio-
nalitat, pertinença a un grup social
particular o opinió política, està
fora del seu país, de la seva nacio-

nalitat i està inhabilitat o, a causa
d’aquesta por, no vol col·locar-se
en la protecció d’aquest país”.

És cert que, quan parlem de
refugiats, pensem sobretot en
països en vies de desenvolupa-
ment, guerres i conflictes, però no
és menys cert que n’hi ha que
busquen asil a països europeus fu-
gint dels seus països d’origen
com a conseqüència d’aquestes
confrontacions.

Per tant, els refugiats són
persones com qualsevol de nos-
altres. Abans de ser desplaçats,
portaven una vida normal i el que
la majoria volen és recuperar-la.

Davant una situació global
que afecta el conjunt dels estats
europeus, la resposta no pot ser
individual. Ha d’haver-hi una
solució compartida, federal i que
correspongui als principis de res-
pecte a la dignitat humana i de
protecció als drets humans que
s’estableixen en el Tractat de la
Unió Europea. 

Els governs europeus no han
sabut o no han volgut fer front als
compromisos que els correspon
per les seves obligacions inter-
nacionals. I és evident que Europa
ha d’acollir els refugiats i crear
vies segures d’accés per als sol·li-
citants d’asil que en aquests mo-
ments es veuen empesos a arris-
car les seves vides i posar-les en
mans de màfies sense escrúpols.

En el conjunt d’Espanya, Ca-
talunya és la comunitat autònoma

més activa que ha donat respos-
ta a la crisi de persones refugiades
i migrants. La seva població s’ha
organitzat en diversos eixos per tal
de denunciar l’incompliment de la
promesa que va fer el govern de
Mariano Rajoy d’acollir més de
17.000 persones refugiades. No-
més se n’ha acollit un 7%.

El 18 de febrer d’aquest any,
en el marc de la campanya Casa
Nostra, Casa Vostra, va tenir lloc
a Barcelona la manifestació
“Volem acollir”, la més multi-
tudinària d’Europa a favor de
l’acollida de persones migrants
i desplaçades.

La xifra de refugiats és assu-
mible. Només cal que els països
europeus donin una resposta co-
muna que impliqui distribuir
aquestes persones en funció del
pes poblacional i del PIB de ca-
dascun dels seus membres.

A més, és necessari que Eu-
ropa avanci en la seva integració,
en la construcció d’una Europa fe-
deral que disposi d’una política
comuna d’immigració i asil, que
es financi amb pressupost euro-
peu i que respongui als valors que
la UE diu professar i defensar.

És urgent i necessari acabar
amb les violacions dels drets hu-
mans i posar en marxa una polí-
tica efectiva d’acollida i d’inte-
gració perquè l’arribada de refu-
giats sigui assimilada de la millor
manera possible. La societat civil
estem preparats: volem acollir.

#IncendiPortugal

@bomberstivissa: El pitjor incendi fo-
restal a la història recent de Portugal. So-
lidaritat amb els companys bombers i ens
unim a l'immens dolor d'aquesta tragèdia.
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Un diari obert

Alfonso Guerra, una de les patums del
PSOE, exigeix mà dura per part del go-
vern espanyol i que s’apliqui l’article 155
de la Constitució espanyola ja. Els ca-
talans, independentistes o no, tenim
bona memòria i recordem les aparicions
als mitjans informatius declarant que
Nos hemos cepillado el Estatuto y lo he-
mos dejado como una patena, amb una
catalanofòbia desbordant. Els afers
dels seus viatges amb avions de les for-
ces aèries de l’Estat pels seus assump-
tes particulars, el germanet Juan Guerra
fent de les seves amb negocis bruts que
li van costar la vicepresidència, etcète-
ra. A aquest home li va la “guerra” i no
pararà. És un descamisado encorbatat,
fent veure que és del poble ras. En els
seus temps fent tàndem amb un altre
populista com Felipe González. Qui
els ha vist i qui els veu. Ocupant càrrecs

als consells d’administració de les grans
corporacions que viuen a redós del
BOE. Quina esquerra diuen que repre-
senten? Ni una paraula sobre la Repú-
blica i Pedro Sánchez fent callar les se-
ves joventuts que volien parlar del
tema. És com un concurs d’oxímo-
rons: Monarquia republicana; Estimar
Catalunya escanyant-la; Plurinaciona-
litat, sobirania única. Als anys cin-
quanta estava de moda una “copla” de
Los Galindo, que posant-la al dia es pot
cantar al PSOE: De la República què?/
de la República res/ però no dieu que/
diuen però ca/ heu de comprendre/ si
això segueix així/ que us podreu que-
dar/ caminant tots sols/ pel pedregar.
Tots aquests polítics del PSOE es me-
reixerien que els atorguessin la Creu de
Sant Jordi per propagar l’independen-
tisme entre els catalans. Són uns cracs!

per Jordi Lleal 

@elnacionalcat: El 'community manager'
de BComú anima a colar-se al metro i és 
titllat de "revolucionari de pandereta" a les
xarxes socials.

@raulromeva: Tenim un deute amb la
memòria col·lectiva, una responsabilitat
com a país. Avui presentem la primera ex-
humació del Pla de Fosses 17-18.

@encampanya: Florentino reelegido otra
vez como presidente del Madrid gracias a
las normas que sólo permiten que se pre-
sente él. ¿Es eso normal?

Opinió en 140 caràcters

4Gràcies, Alfonso i companyia!
per Oriol Lladó (ERC Badalona)

Fa pocs dies, Llefià acollia per segon any
consecutiu el Festival de Música del
Gran Sol, una iniciativa cultural pro-
moguda per l'associació de veïns i l'A-
juntament que ajuda a crear noves
centralitats de ciutat. Una excel·lent
proposta, que podem considerar ja
consolidada, i que reconverteix les
controvertides vaquillas en una cita en
positiu a Badalona i a la comarca, va-
luosa carta de presentació d'un dels seus
barris més singulars i estimats. Malgrat
aquest èxit compartit –milers de per-
sones van participar dels concerts del
cap de setmana–, el titular no se'l va en-
dur la cultura sinó una xiulada.  

Al voltant de la tan comentada i gens
espontània escridassada al president Pu-
igdemont, que assistia com a convidat
de l'associació de veïns a l'esdeveniment,
i que ha ocupat tants articles i comen-
taris a les xarxes... Comparteixo amb vos-
altres algunes reflexions al vol.

En primer lloc, Llefià és un barri te-
naç i digne, de moltes lluites comparti-
des. És MÉS que els xiulets orquestrats
al president escollit per la majoria... Al
barri, com a arreu, hi ha gent per tot. Per
sort, això es va veure entre el públic (per
bé que algú ha tingut bona cura que no
sortís al vídeo que va circular): hi havia
gent que cridava en contra, natural-
ment; i d'altres, molts d'altres, que
aplaudien animant el president a aca-
bar el seu discurs. Divers, així és el nos-
tre país, així és la nostra ciutat.

En segon lloc, i que quedi clar, és ben
legítim xiular qui es vulgui i es consideri,
només faltaria! Ho és avui i ho serà en
la futura república. No comparteixo
l'escridassada d'una part no majoritària
de l'auditori, però això no va de les me-
ves preferències sinó del dret que tenim
tots a expressar-les públicament, enca-
ra que sigui a costa d'interrompre i
tensionar un acte. 

El que no es pot fer és, com ha fet
el PP o C's, atribuir als que cridaven i
insultaven el paper de “representants
del poble”. ¿Per què el senyor que cri-
dava fuera, fuera és més representa-
tiu que la senyora del costat que aplau-
dia el president en solidaritat amb la
interrupció?

Al final, hi ha una pregunta que tota
societat avançada s'ha de fer: Quina és
la millor manera d'expressar la discre-
pància? La qüestió té una resposta
clara: amb les eines de la democràcia.
En aquest sentit, és millor votar que xiu-
lar, no? L'1 d'octubre tenim una cita
amb la democràcia. Allà sabrem què
pensa Llefià i Badalona de veritat. Per
cert, el senyor que escridassaven està ju-
gant-se-la per garantir el 'no' d'aquells
que divendres van xiular-lo. Potser
més que cridar-lo, el que hagués calgut
és aplaudir-lo per la tenacitat i com-
promís amb el dret de tots a decidir,
mitjançant el vot, un dret que els gens
innocents promotors de la xiulada són
els primers a restringir. 

4Millor votar que xiular

Parlen els
veïns

Lluís
“Malament. És el
president i la seva
figura ha de gene-
rar un respecte. A
més, no era un acte
electoral, sinó que
era el pregó d’una

festivitat i, com que no hi havia contin-
gut polític en el seu discurs, està fora de
lloc que alguns assistents el xiulessin.”

Cristina
“No m’agrada que
es xiulin els polítics
en actes públics. A
més, en aquest cas
no hi havia cap re-
refons polític en la
seva visita a Badalo-

na i crec que les persones que estan en con-
tra de les seves idees tenien altres mane-
res més respectuoses de demostrar-ho.”

Albert
“Bé. Crec que és un
exercici de lliber-
tat d’expressió i hi
tenen tot el dret.
La gent és al carrer
i pot xiular qui vul-
gui, tot i que no

m’agrada que es barregin temes cultu-
rals i polítics. Ha passat altres cops i crec
que continuarà passant.”

Rosa
“Jo sóc una defen-
sora de la llibertat
d’expressió, però hi
ha límits. Em sem-
bla que a Badalona
molta gent està in-
fluenciada pel go-

vern i la manera de fer dels últims
anys. Tot i això, si Albiol ve per aquí, jo
també el xiularia.”

Què et va semblar que xiulessin Puigdemont a les festes de Llefià?
per Toni Enguix
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Badalona

POLÈMICA4Divendres Llefià va
tornar a centrar les mirades de
bona part del país. L’Associació de
Veïns (AV) de Sant Joan de Llefià-
Gran Sol va convidar el presi-
dent Carles Puigdemont al pregó
de les festes de Sant Joan, al qual
va acudir després de visitar el ba-
rri de la Mina de Sant Adrià [veu-
re pàgina 16]. Des de dies abans
havia circulat per les xarxes socials
i aplicacions de missatgeria una
convocatòria per xiular Puigde-
mont durant el pregó, així com per
portar banderes espanyoles.

Finalment els xiulets es van
sentir. I molt. I el president de
l’AV, Jordi Mesas, hi veu un res-
ponsable clar: el PP. “La xiulada
va ser planejada. No en tinc pro-
ves, però crec que ho va provocar
el PP”, diu Mesas en declara-
cions a Línia Nord. El líder veïnal
critica l’actitud del PP al barri, on
considera que el partit actua d’a-
magat per enfrontar els veïns.
“Que deixin Llefià tranquil”, de-
mana Mesas als populars, al ma-
teix temps que lamenta l’episodi
del president. “Si vaig convidar
Puigdemont, és perquè conegués
el barri i per poder-hi tenir un con-
tacte directe. No esperava el que
va passar”, assegura.

De fet, durant la xiulada es va
veure clarament com Mesas va in-
tentar sortir al pas de l’escridas-
sada i fer-se amb el micròfon,
que estava utilitzant Puigdemont.
El president, però, amb un gest
amb la mà el va frenar i va conti-
nuar parlant sobre els xiulets.
“Primer deixeu-me parlar”, va
demanar al públic, sense èxit.

La xiulada va anar pujant de
volum, mentre que al mateix
temps també hi havia algun

aplaudiment des de les primeres
files que intentava esmorteir-la.
Puigdemont deia que era “un
honor” haver estat convidat a
les festes i definia Llefià com “un
dels barris més importants de la
zona metropolitana”.

Per la seva banda, el PP ha
respost les acusacions de Mesas
assegurant que no tenen res a
veure amb la xiulada a Puigde-
mont i que, en cap cas, van ser-
ne els impulsors. “Allà no hi ha-
via un ramat d’ovelles, sinó 2.500
veïns que van fer el que creien
oportú”, assegura el portaveu
del PP, Juan Fernández.

BON BALANÇ DE LES FESTES 
Sigui com sigui, Mesas no descarta
demanar una reunió amb el PP
per exigir explicacions sobre els
fets, però en qualsevol cas avança
que no serà fins després de les fes-
tes de Sant Joan, que acaben
aquest dissabte.

En la clausura de la Festa Ma-
jor del dia 24, el protagonisme serà
per al tradicional berenar de gent

gran del barri i per a l’actuació de
música flamenca. Més enllà de l’e-
pisodi de la xiulada, Mesas asse-
gura que prefereix quedar-se amb
“tot allò bo” que han deixat les fes-
tes. Per una banda, el president de
l’AV destaca que la participació
dels veïns en la Festa Major ha es-
tat alta i, per sobre de tot, posa l’ac-
cent en el fet que persones d’altres
barris de la ciutat s’hagin acostat
a Llefià aquests dies. De fet, aquest
és un dels principals objectius de
l’Ajuntament i l’AV, especialment
des que s’impulsa des de l’any pas-
sat el Festival de Música de Gran
Sol.

Precisament, Mesas destaca
com a acte més rellevant de les
festes d’enguany el concert que
Rosario va fer divendres en el
marc d’aquest festival a l’amfite-
atre del parc de Gran Sol. Segons
els organitzadors, 7.000 persones
hi van assistir i, de fet, moltes van
haver de veure el concert a través
d’una pantalla gegant, un cop
s’havia superat l’aforament de
l’equipament.

Puigdemont, xiulat durant el pregó de les festes de Sant Joan. Foto: Arxiu

Mesas, després de la xiulada:
“Que el PP deixi Llefià tranquil”
» El president de l’Associació de Veïns de Llefià-Gran Sol està molest
amb la xiulada a Puigdemont durant les festes i en responsabilitza el PP

Govern i PSC acorden ampliar
les ajudes per pagar l’IBI

IMPOSTOS4L'Ajuntament, fruit
de la negociació amb el grup mu-
nicipal del PSC, ampliarà els cri-
teris per poder accedir a les tres lí-
nies de subvencions de l'Impost de
Béns Immobles (IBI) per aquest
2017. Per tal de donar cobertura
a aquestes ajudes es doblarà la
partida pressupostària actual,
amb la qual cosa s’arribarà fins als
120.000 euros.

L’ampliació està pensada es-
pecialment per a les persones
més grans de 65 anys, que podran
arribar a una subvenció del 100%
del rebut de l’IBI. A més, amb
aquest acord viure sol també dei-
xa de ser un requisit per rebre l’a-

juda i s'amplia el màxim de la ren-
da que permet cobrar la subven-
ció fins als 9.000 euros anuals,
mentre que abans aquest topall
quedava per sota dels 8.000 eu-
ros. Això, segons assegura el con-
sistori, permetrà que moltes més
persones grans de Badalona es pu-
guin acollir a l'ajuda.

També es milloraran els cri-
teris d’accés a les ajudes de les fa-
mílies monoparentals i aquelles
que cedeixin el seu pis per a lloguer
a l'Oficina Local d'Habitatge. Les
bases de les subvencions es pre-
veuen aprovar al pròxim Ple de ju-
liol i la convocatòria de sol·licituds
serà al mes de setembre.

Nova mort en un accident 
de moto a la C-31

SUCCESSOS4Nova víctima
mortal en un accident de moto-
cicleta a l’autopista C-31. La ma-
tinada d’aquest diumenge la pas-
satgera d’una moto que circula-
va per aquesta via va morir,
mentre que el conductor va re-
sultar ferit lleu, segons ha infor-
mat el Servei Català de Trànsit.

L’accident va tenir lloc al ki-
lòmetre 212 de l’autopista i cap
més vehicle s’hi va veure im-
plicat. El Sistema d'Emergèn-
cies Mèdiques (SEM) va tras-
lladar el conductor a l'Hospital
Germans Trias i Pujol, i arran

de l'incident es van activar sis
patrulles dels Mossos d'Esqua-
dra, una dotació de Bombers i
tres unitats del SEM.

És el segon accident mortal
que es registra en un mes a la
C-31, després que el 12 de maig
morís un motorista al pas de
l’autopista per Sant Adrià de
Besòs. D’altra banda, amb la de
diumenge ja són 20 les perso-
nes que han mort en accident
de motocicleta a Catalunya des
que va començar el 2017, més
del doble que l'any passat per
les mateixes dates.

Martí Pujol | Nou semàfor
L’Ajuntament està instal·lant des d’ahir un semàfor a l’avinguda d’en Martí Pujol, al pas de

vianants a l’alçada del parc de Can Barriga, per millorar la seguretat viària dels vianants
que creuen per accedir al parc o a la parada d’autobusos. L’objectiu és reduir la sinistralitat

i evitar l’excés de velocitat dels vehicles que circulen per l’avinguda al seu pas per Bufalà.
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Acord d’intercanvi econòmic
amb la ciutat xinesa de Jiaxing
INTERNACIONAL4Reforçar i des-
envolupar l’amistat i la cooperació
mútua i promoure les relacions de
col·laboració entre els pobles xinès
i badaloní. Aquest és l’objectiu
de l’acord que Badalona i la ciutat
xinesa de Jiaxing van segellar di-
vendres amb la signatura d’una
carta d’intencions.

Jiaxing és una ciutat-prefec-
tura de l’est de la Xina amb uns
vuit milions d’habitants. Forma
part de la província de Zhejiang
que, integrada per 11 ciutats-pre-
fectures, supera àmpliament els 50
milions d’habitants. A més, Jiaxing
és un centre productor de manu-
factures tèxtils, d’electrònica i de
mecànica amb plantes de cons-
trucció de cotxes i camions, que
distribueix amb l’ajut d’un port de
grans dimensions a la badia de
Hangzou, al sud de Shangai.

Amb aquest acord, l’Ajunta-
ment assegura que vol incentivar

els intercanvis i la cooperació en els
àmbits de l’economia, la ciència, la
tecnologia, la cultura i l’educació,
basant-se sempre, tal com recull la
carta d’intencions, en el respecte
mutu i amb l’establiment de rela-
cions d’amistat. “No es tracta d’u-
na visita fortuïta, sinó d’una tro-
bada organitzada amb el suport
d’empresaris xinesos instal·lats a
Badalona, que són originaris de
Jiaxing, i que ens servirà per di-
namitzar l’economia i, a la vegada,
augmentar el grau de coneixement
d’ambdues cultures”, va assegurar
divendres el  segon tinent d’alcal-
dia, Àlex Mañas.

La delegació xinesa va estar
acompanyada per la Cònsol Ge-
neral en funcions de la Xina,
Tang Lingyun, també va man-
tenir una trobada amb repre-
sentants del teixit empresarial al
Badalona Centre Internacional
de Negocis (BCIN).

INCLUSIÓ4Recuperar una visió
i una pràctica de l’esport més ge-
nuïna. Aquesta és la principal
conclusió obtinguda durant la ce-
lebració de la trobada de la Xar-
xa per a la Inclusió social a tra-
vés de l'educació no formal, ce-
lebrada del 12 al 20 de juny a Ba-
dalona i de la qual l’associació La
Rotllana ha fet d’amfitriona.
“Actualment l’esport s'ha co-
mercialitzat totalment i preval la
competició per sobre d'utilit-
zar-lo com una eina de socialit-
zació o educativa”, considera el
coordinador de La Rotllana, Sal-
va Periago. 

Durant les jornades a Bada-
lona, 22 educadors de 17 països
d’Europa i Àsia van visitar Ba-
dalona per intercanviar expe-
riències sobre projectes d’edu-
cació social, igualtat de gènere i
cooperació internacional a través
de l'esport desenvolupats en les
seves respectives associacions,
institucions públiques, casals de
joves o ONG. La xarxa està in-
tegrada per 40 entitats de 30 paï-
sos diferents i totes tenen en
comú que treballen l’educació no
formal i l’esport de forma con-
junta. “Ara els treballadors i vo-
luntaris de La Rotllana aplicaran
les conclusions extretes de la
trobada i les metodologies de tre-

ball compartides amb altres edu-
cadors”, avança Periago. 

TORNARAN A BADALONA
L’any que ve Badalona tornarà a
ser escenari de les jornades de la
xarxa i, segons avança Periago,
la ciutat acollirà com a mínim
dues trobades al llarg de l’any.

Abans, però, les entitats que
formen part de la iniciativa viat-
jaran fins a Letònia, on tindran
lloc les pròximes jornades, cen-
trades en la possible utilització de
l’esport com a eina de protecció
de la natura i el medi ambient.

La Rotllana preveu enviar-hi
vuit representants.

L’associació badalonina va
néixer el 1989 amb l’objectiu de
millorar la qualitat de vida de la
comunitat a través de projectes
d’educació no formal.

La Rotllana treballa per
prevenir situacions d’exclusió
social i oferir oportunitats a in-
fants i joves a través d’un casal
infantil, un esplai de caps de set-
mana, projectes socioesportius,
concursos musicals, intercanvis
internacionals o projectes de
cooperació arreu del món.

Els educadors en un moment de les jornades. Foto: La Rotllana

L’associació La Rotllana aposta
per un esport menys competitiu
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El PP forçarà un Ple sobre 
la despesa de Serveis Socials

INVERSIÓ4El grup municipal
del PP ha anunciat que durant els
pròxims dies forçarà la convoca-
tòria d’un Ple extraordinari per
demanar explicacions al govern
sobre la quantitat de diners que el
consistori ha destinat a ajudes so-
cials durant el 2016 i la primera
meitat del 2017. Una quantitat
que l’any passat va ser de 250.000
euros -la meitat del pressupost- i
enguany de 70.000 euros. Unes
xifres que els populars veuen in-
suficients. La portaveu del PP,
Sòna Egea, a acusat de “mala
gestió” i “mala planificació” la
regidora de l’àrea de Serveis So-
cials, la republicana Agnès Rotger.
“No s’està donant resposta a les
sol·licituds d’ajudes socials, tot i
que l’Ajuntament disposa de di-
ners per fer-ho, i la situació està
arribant a extrems límits”, asse-
gura la portaveu popular.

Per la seva banda, Rotger
acusa el PP de “cinisme” i asse-
gura que no s‘ha desatès cap

sol·licitud d’ajudes socials. “Per
començar, 100.000 euros estaven
reservats a l’acollida de persones
refugiades, que el PP no ha deixat
arribar a l’estat espanyol”, etziba
la regidora, que també acusa els
populars de tombar lleis aprova-
des al Parlament que “vetllen
pels drets bàsics”.

Egea també ha acusat el go-
vern municipal de no destinar
prou diners per pal·liar els casos
de pobresa energètica que es re-
gistren a la ciutat. Els populars ja
van fer pública aquesta crítica al
març i l’Ajuntament ha tornat a
respondre de la mateixa manera.
“No hem deixat de pagar a les fa-
mílies sinó a les empreses sub-
ministradores”, diu Rotger.

En aquest sentit, l’executiu de
Sabater defensa la prevenció per
evitar talls de subministrament
a través de la Llei d’Habitatge
24/2015 en comptes de pagar a
les empreses les factures que els
veïns no poden assumir.

ACORD4Coincidint amb la com-
memoració dimarts del Dia Mun-
dial del Refugiat l’Ajuntament
ha presentat un acord amb l’A-
juntament grec de Mytilene, a l’i-
lla grega de Lesbos, per buscar so-
lucions a diverses situacions ge-
nerades a partir de l’arribada de
persones refugiades. Uns pro-
blemes que, lògicament, són se-
cundaris si es té en compte la
quantitat de persones mortes al
mar mentre intentaven arribar a
Europa però que preocupen les
ciutats que exerceixen o han
exercit de destí habitual de refu-
giats, com és el cas de Mytilene.  

En aquest sentit, l’acord, en el
qual també hi participen l’Àrea
Metropolitana de Barcelona
(AMB) i l’ONG badalonina Pro-
activa Open Arms, estableix les ba-
ses per treballar conjuntament
en l’àmbit de la cooperació me-
diambiental. “Ningú s’ha plante-
jat la petjada mediambiental ge-
nerada per l’arribada de refugiats,
però a les costes de Lesbos hi ha
250.000 armilles abandonades”,
explica el cinquè tinent d’alcaldia,
Francesc Ribot, que qualifica de
“bastant important” l’impacte am-
biental que ha patit l’illa.

En una primera fase el con-
veni preveu reciclar les armilles
per reduir aquest impacte. Al

mateix temps, Ribot preveu que
la tasca de reciclatge serveixi per
donar feina a les persones que
queden en els dos camps de re-
fugiats de l’illa. L’Ajuntament ha
obtingut una subvenció de l’AMB
de 25.000 euros per dur a terme
aquesta tasca i el govern munici-
pal espera poder desenvolupar
una segona fase del projecte, per
la qual està esperant resposta
de l’ens metropolità.

TURISME I PEDAGOGIA
L’objectiu principal de la segona
fase serà la creació d’un centre
d’interpretació de la crisi dels
refugiats a Mytilene. Un equipa-
ment que perseguiria un doble

objectiu. Per una banda, fer di-
vulgació sobre la situació viscu-
da per a les persones que han in-
tentat arribar al continent i de l’al-
tra ajudar en la recuperació eco-
nòmica de l’illa. “A Mytilene han
perdut molt turisme i estan molt
preocupats per aconseguir reac-
tivar l’economia”, explica Ribot.

L’Ajuntament ha aprofitat la
signatura del conveni per recla-
mar a la Unió Europea l’obertu-
ra de vies legals i segures per a fa-
cilitar l’entrada de les persones re-
fugiades. “L’estat espanyol està in-
complint compromisos adqui-
rits el 2015, malgrat les deman-
des continuades de molts muni-
cipis”, considera Ribot.

Proactiva, implicada en l’acord. Foto: Ajuntament

Rumb a Grècia: contra els efectes
ambientals de la crisi de refugiats
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Santa Coloma

PARTICIPACIÓ4Les característi-
ques de la segona fase del parc de
Can Zam s’haurien de definir
abans del 2019, segons el calen-
dari del procés participatiu sobre
el parc que ahir va presentar l’A-
juntament. El procés comptarà
amb diferents espais de debat, des
dels quals el consistori espera
obtenir les propostes dels veïns.
D’una banda es comptarà amb la
comissió de veterans, integrada
per aquelles persones i entitats
implicades en el desenvolupa-
ment del parc des de fa dècades.
També hi haurà la comissió jú-
nior, formada pels joves de la
ciutat. El debat en aquestes co-
missions serà obert, sense cap
proposta delimitada.

A més, hi haurà una tercera via
per recollir propostes. L’Ajunta-
ment repartirà butlletes per tota la
ciutat on hi ha vint propostes d’e-
lements que es podrien instal·lar
al parc, des d’una zona de tir amb
arc fins a un rocòdrom, passant

per un circuit de bicicleta o un jar-
dí botànic. Els veïns en podran
triar deu en funció de les seves
prioritats. 

Els resultats obtinguts a par-
tir de les butlletes i el debat a les
comissions es donaran a conèixer
al novembre. Després, l’Ajunta-
ment i l’Àrea Metropolitana de
Barcelona (AMB), que gestiona el
parc, n’avaluaran la viabilitat eco-
nòmica i jurídica i preveuen aca-
bar aquesta tasca abans del 2019.
El pressupost final amb el qual es
compta per a la segona fase del

parc es definirà en el pròxim
mandat, segons va avançar l’al-
caldessa, Núria Parlon, en la pre-
sentació del procés participatiu,
que costarà 12.000 euros.

El debat durarà molts mesos i,
de fet, ja va començar en la ma-
teixa roda de premsa de presen-
tació, quan veïns i membres de la
plataforma en defensa del parc de
Can Zam van retreure a l’alcal-
dessa que no els hagués informat
amb antelació del procés. “Exe-
cutem el PAM, tal com ens perto-
ca”, va respondre Parlon.

Una imatge de la roda de premsa de presentació. Foto: Línia Nord

Els veïns podran dir la seva en 
el disseny del parc de Can Zam
» L’Ajuntament presenta el procés participatiu, els resultats del qual
es coneixeran a principis de novembre i que acabarà abans del 2019

La ciutat exigeix més recursos
contra la violència masclista

REIVINDICACIÓ4Desenes de
veïns van tancar-se dilluns a l’A-
juntament en el marc d’una ac-
ció reivindicativa feta a diferents
consistoris de l’estat espanyol. Els
impulsors, diversos col·lectius
feministes, que exigeixen a l’es-
tat espanyol l’increment de la
partida dels pressupostos gene-
rals destinada a combatre la vio-
lència masclista.

L’equip de govern municipal,
grups de l’oposició i entitats van
participar activament en aques-
ta iniciativa i l’alcaldessa, Núria
Parlon, va llegir un manifest de

suport a la convocatòria, igual
que les representants d'associa-
cions de la ciutat. D’altra banda,
també es va fer un acte en ho-
menatge a les dones assassinades
amb l'encesa d'una espelma per
cadascuna de les 52 víctimes de
violència de gènere que, en el que
portem d'any, hi ha hagut a l’es-
tat espanyol.

La tancada va durar des de les
nou del vespre fins a mitjanit i el
mateix dilluns al migdia es va fer
un minut de silenci a la plaça de
la Vila en record de les víctimes
dels feminicidis.

Núria Parlon deixa la seva
cartera a l’executiva del PSC

POLÍTICA4L’alcaldessa, Núria
Parlon, abandonarà la cartera de
política municipal i formació
del PSC, tal com va avançar ella
mateixa dimarts en una entre-
vista concedida a l’emissora de
ràdio RAC1. 

Parlon ocupava aquesta res-
ponsabilitat des de la derrota da-
vant Miquel Iceta en les elec-
cions primàries dels socialistes
catalans, celebrades a l’octu-
bre. De tota manera, tot i re-
nunciar a la cartera, Parlon con-
tinuarà a la direcció del PSC.

A més, l’alcaldessa serà  la

responsable de l’àrea de cohesió
social i integració del PSOE en
la nova executiva del secretari
general, Pedro Sánchez. De fet,
la renúncia a la cartera s’expli-
ca en part per aquest nou càrrec.
I és que les reunions de les exe-
cutives del PSC i el PSOE se ce-
lebren el mateix dia, els dilluns.

Tot i els múltiples càrrecs,
Parlon no ha posat en dubte en
cap moment la seva continuï-
tat al capdavant de l’Ajunta-
ment de Santa Coloma de Gra-
menet, del qual n’és alcaldes-
sa des del 2009.

Un incendi crema 1,5
hectàrees a la Serra de Marina
INCENDI4Un incendi forestal
va cremar diumenge 1,5 hectà-
rees de vegetació a la zona de
Can Franquesa de la Serralada
de Marina, a prop del barri de
Singuerlín.

Una trucada d'un veí des
del carrer Menorca va alertar els
cossos d'emergències de l'in-
cendi quan faltaven pocs minuts
per les quatre de la tarda. Fins
aleshores les flames havien cre-
mat uns quants arbustos i ma-

tolls a la zona de la serralada co-
neguda com la Guinardera.

Ràpidament els Bombers de
la Generalitat van desplaçar-se
fins al lloc on s’havia declarat el
foc, enviant-hi dos mitjans aeris
i set dotacions terrestres, men-
tre que els Bombers de Barce-
lona s’hi van desplaçar amb tres
dotacions terrestres.

A dos quarts de set de la tar-
da els Bombers ja van donar l’in-
cendi per extingit.

30 anys d’Hipercor | Homenatge a Xavier Valls
Santa Coloma va homenatjar dilluns Xavier Valls, el colomenc mort per ETA en l’a-
temptat al supermercat Hipercor de Barcelona fa 30 anys. Desenes de veïns es van
reunir a la plaça que porta el seu nom. Valls va ser un dels principals impulsors del

Pla Popular, que va contribuir a canviar urbanísticament la ciutat a la dècada dels 70.
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Sant Adrià

LA MINA4Exactament 225 dies
després, el president Carles Puig-
demont va complir la seva pro-
mesa. Després que el 3 de no-
vembre garantís als veïns del bloc
Venus que visitaria l’edifici, di-
vendres passat ho va fer, tal com
va avançar Línia Nord. “Va ser
una conversa amena i de cortesia”,
resumeix Paqui Jiménez, porta-
veu dels veïns de l’edifici. Ella va
ser qui va arrencar a Puigde-
mont la promesa al novembre i
també va ser ella qui va fer d’am-
fitriona divendres, al seu bar ubi-
cat al costat del bloc. 

Jiménez celebra que Puigde-
mont hagi complert amb la seva
promesa però explica que aques-
ta vegada el president no va ad-
quirir cap compromís. Això sí, el
cap de l’executiu va escoltar no-
vament les demandes dels veïns,
que insisteixen en la necessitat
d’enderrocar l’edifici. “Li vam de-
manar celeritat a l’hora de pren-
dre la decisió. Aquí no s’hi pot es-

tar més i és molt trist viure en
aquestes condicions”, explica Ji-
ménez. De fet, el bloc porta pen-
dent d’enderroc des del 2002,
però les administracions públi-
ques no han fet cap pas efectiu per
complir amb aquest mandat.

Després de la visita del presi-
dent, els veïns esperen novetats
després de l’estiu. Les previsions
de la Generalitat marquen l’últim
trimestre de l’any com el moment

en què el govern prendrà la de-
cisió final sobre si Venus va o no
a terra.

Mentrestant, l’executiu hau-
rà de continuar fent números.
Mesos enrere es van fer unes
enquestes als veïns, a qui es
preguntava si preferien ser re-
allotjats o cobrar una indem-
nització, si finalment es produïa
l’enderroc. La majoria haurien
triat la segona opció.

El bloc està pendent d’enderroc des del 2002. Foto: Arxiu

Puigdemont compleix la seva
promesa i visita el bloc Venus

» El president va estar-hi mitja hora amb Paqui Jiménez d’amfitriona
» Els veïns de la Mina insisteixen en la necessitat d’enderrocar l’edifici

Busquen que les empreses
ajudin el menjador social

CONVENI4L’Ajuntament ha sig-
nat un conveni amb l’Associació
Cultural Sant Antoni Maria Zac-
caria per col·laborar en el fun-
cionament del menjador social
que gestiona aquesta entitat a la
ciutat. Aquest servei cobreix les
necessitats bàsiques de berenar
o sopar i servei d’higiene perso-
nal, de dilluns a divendres, amb
una capacitat de 30 persones.

El primer comopromís ad-
quirit pel consistori és promou-
re la implicació de les empreses
de Sant Adrià per tal que facin
una aportació econòmica de

18.000 euros per al funciona-
ment diari del menjador social.

L’acord també estableix que
els Serveis Socials municipals i
l’Associació Cultural Sant Anto-
ni Maria Zaccaria col·laboraran
per fer un seguiment i donar su-
port social als usuaris del men-
jador.

L’Ajuntament defensa que
la suma d’esforços entre insti-
tucions públiques, empreses pri-
vades i entitats del tercer sector
és necessària per tal de millorar
el “benestar dels col·lectius en
risc d’exclusió social”.

Armin Van Buuren, cap 
de cartell del Beach Festival

MÚSICA4Armin Van Buuren
i Axwell ^ Ingrosso seran els
caps de cartell del BarceloanBe-
ach Festival, el festival de músi-
ca  electrònica que se celebrarà
a la platja del Fòrum i al parc de
la Pau el pròxim 15 de juliol.
Martin Garrix, Dimitri Vegas &
Like Mike i Hardwell seran al-
guns dels altres principals re-
clams de l’esdeveniment.

En total, més dotze hores de
música electrònica -des de les
quatre de la tarda fins a dos
quarts de sis del matí- amb dj’s
reconeguts internacionalment.

En la presentació del festi-
val feta a Barcelona el 15 de
juny, l’alcalde, Joan Callau, la
regidora de Turisme, Ruth Soto
i el promotor del festival, Pino
Sagliocco, van preveure igualar
la xifra d’assistents en les dues
darreres edicions del festival,
quan es va arribar a les 100.000
persones.

La principal novetat que l’es-
pai del festival presentarà en-
guany serà el nou escenari, que
tindrà un vaixell pirata amb un
cofre del tresor al mig, on esta-
rà situada la cabina dels artistes.

Detingut per circular begut 
i en contra direcció a la C-17

SUCCESSOS4Els Mossos d’Es-
quadra de l’Àrea Regional de
Trànsit de la Regió Policial Me-
tropolitana Nord van detenir
diumenge 11 de juny un home de
37 anys, veí de Sant Adrià de Be-
sòs i de nacionalitat espanyola per
un delicte contra la seguretat
viària per conduir un vehicle
sota influències de drogues i de
begudes alcohòliques, mentre
circulava en contra direcció per la
C-17, tal com van informar els

Mossos en un comunicat a finals
de la setmana passada.

L’actuació policial va tenir lloc
quan agents del sector Mollet de
Trànsit van saber, per altres usua-
ris de la via, que un vehicle circu-
lava en direcció contraria per la C-
17 a l’altura de Granollers posant
en perill la resta de conductors. El
vehicle va ser localitzat per la Po-
licia Local de Lliçà d’Amunt en un
dels carrers de la població sense
haver causat cap accident.

Fe d’errades | Cursa per l’ELA
En la darrera edició de Línia Nord, aquesta publicació explicava que la 
segona edició de la Cursa per l’ELA havia aconseguit una recaptació de

20.000 euros. Es tracta d’una xifra incorrecta, ja que la recaptació total de
l’esdeveniment esportiu i solidari celebrat a la ciutat va ser de 2.000 euros.
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Publicats els premis de foto
rociera, que es donaran al MhiC
FOTOGRAFIA4L’1 de juliol el
Museu d’Història de la Immi-
gració a Catalunya (MhiC) aco-
llirà l’entrega de premis de l’11è
concurs de fotografia del Centro
de Estudios Rocieros y Cultura
Andaluza en Cataluña (Cercat),
una celebració que començarà a
dos quarts de nou del vespre.

Els guanyadors del concurs
s’han donat a conèixer aquesta
setmana, després que s’hi pre-
sentessin més de 180 fotografies.
Andreu Noguero s’ha emportat
el primer premi en la categoria
que recull imatges de romeria
amb la seva foto Rocío 01, per la
qual el jurat li farà entrega d’un
xec per valor de 150 euros,  Pao-
lo Rinelli,  amb Juntos se solu-
cionan los problemas ha acon-

seguit el segon premi en aques-
ta categoria, Ana Lara el tercer
amb Francisco Carmona i Jor-
di Silva el quart amb Ofrendas.  

Els premis de l’11è concurs de
fotografia de Cercat també pre-
mien les millors imatges en les
categories de Catalunya cofra-
de, el guanyador de la qual va ser
Enric Estarlí i Feria de abril
catalana, en la qual es va impo-
sar Agustín Padilla.

El jurat del concurs ha estat
format pel representant de l’A-
grupació Fotogràfica Sant Joan
Baptista, la vocal de Cercat, Ro-
cío Huertas, el secretari de l’en-
titat José María Pulido, el tre-
sorer, Manuel Huertas i el re-
presentant de l’Agrupació Foto-
gràfica Prat, Fernando Vecino.

MOBILITZACIÓ4L’informe del
secretari municipal -el contingut
del qual va avançar aquesta pu-
blicació- sobre el complex fu-
nerari projectat al barri de la Ca-
talana ha propiciat un canvi
d’escenari en l’oposició al cre-
matori. El secretari planteja que
la construcció del complex fu-
nerari podria incomplir la re-
gulació urbanística i insta l’A-
juntament a canviar el Pla Ge-
neral Metropolità (PGM) si el vol
tirar endavant. 

Concretament, recorda que
el PGM preveu que tots els equi-
paments en aquesta zona del
municipi han de ser de titulari-
tat pública, la qual cosa no es
compliria en aquest cas, ja que
la unió temporal d'empreses
privades Tanatori del Litoral va
comprar els terrenys el 2008.

La notícia va ser rebuda amb
optimisme per aquells que s’o-
posen a la inclusió d’un crema-
tori al projecte, una oposició li-
derada per la plataforma Stop
Crematori. De tota manera, l’in-
forme del secretari no és vincu-
lant i l’Ajuntament va obrir la
setmana passada un període
d’audiència pública amb totes
les parts interessades per escol-
tar els seus arguments, que aca-
barà la setmana que ve. 

Sigui com sigui, però, el po-
sicionament del secretari ha
obert un nou escenari.

VOLUNTAT DE DIÀLEG
Ahir al vespre, Stop Crematori va
celebrar una assemblea extraor-
dinària, que encara no havia
acabat al tancament d’aquesta
edició. El punt més destacat de
l’ordre del dia era l’informe mu-
nicipal. En declaracions a Línia
Nord, Pilar Raja, membre del
col·lectiu, avançava que la pla-
taforma té voluntat de mantenir
el diàleg amb totes les forces

polítiques de l’Ajuntament, tam-
bé amb el govern municipal.
Fins ara, Stop Crematori tenia
previst portar l’Ajuntament als
tribunals si concedia les llicències
d’obres i activitats a Tanatori
del Litoral, però un cop conegut
l’informe la plataforma valora de
nou totes les opcions possibles
per frenar el crematori.

D’altra banda, el col·lectiu té
clar que no aturarà les mobilit-
zacions en contra del projecte.
Per començar, dilluns es farà
una nova cassolada a la plaça de
la Vila, abans del Ple municipal.

Les protestes contra el crematori continuaran. Foto: Arxiu

L’informe del secretari dóna
aire a l’oposició al crematori

Rocío 01, d’Andreu Noguero. Foto: Andreu Noguero
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Montgat

MEDI AMBIENT4L’aigua de la
platja de Montgat ha estat quali-
ficada amb un excel·lent per l’A-
gència Catalana de l’Aigua (ACA),
que ha analitzat la qualitat de
l’aigua de les platges catalanes du-
rant els mesos de maig i juny.

La situació a Montgat segueix
la línia general de la resta de
platges del Maresme, la majoria
de les quals han estat avaluades
amb bona nota per part de l’ACA.
Coincidint amb la publicació d’a-
questes dades, el Consell Comar-
cal ha emès un comunicat en el

qual argumenta que la xarxa de
sanejament, amb deu depura-
dores, assegura que l'aigua que
s'aboca a mar estigui lliure de
qualsevol substància nociva, a la
vegada que impedeix el pas de
materials surants com plàstics,
productes higiènics i altres.

La darrera vegada en què la
qualitat de l’aigua de la platja
montgatina no va rebre la qua-
lificació d’excel·lent va ser l’a-
gost de l’any passat, quan va ser
avaluada com a “molt bona”
per part de l’ACA.

FESTES4Avui a les nou del ves-
pre la plaça de la Vila acollirà el
pregó de la Festa Major de Sant
Joan, a càrrec de  Manu Garcia
i Andrea Vandelay, que donarà
el tret de sortida a cinc dies de
festa. Vandelay és la directora del
documental Montgat, un portal
creatiu cap al Maresme i Garcia
és el productor del disc Montgat
encanta, Montgat em canta.
Les paraules dels dos pregoners
aniran acompanyades de coca i
vi a càrrec de l’Associació de
Veïns del Casc Antic i Monsolís.

Demà, en el marc de la Fes-
ta de Sant Joan el poble rebrà la
flama del Canigó, a tres quarts de
vuit a la plaça de les Mallorqui-
nes. Més tard, a les nou del ves-
pre, s’encendrà la foguera de
Sant Joan a la platja de Can Tano
i es farà un sopar i ball de revet-
lla a la riera d’en Font.

D’altra banda, el dia 24 co-
mençarà amb la traca i el repic
de campanes als carrers del

Casc Antic, seguit de l’ofici so-
lemne al migdia a l’església pa-
rroquial de Sant Joan, que tam-
bé acollirà el concert de Sant
Joan, a càrrec del  Centre Re-
creatiu i Cultural.

Més tard es farà el Corre’ta-
pa i una botifarrada popular al
parc de la riera d’en Font. Allà
també se celebrarà el Ball de Fes-
ta Major a les deu de la nit amb
l’orquestra Krater.

El dia 25 es farà un torneig de
futbol bombolla al Camp Muni-
cipal i un bateig nàutic amb vela
i rem a la platja de les Barques.

A tres quarts de nou del ves-
pre la plaça de Sant Joan acolli-
rà el concert de Màrius Alfambra
i un sopar popular. El castell de
focs a la platja de can Tano serà el
penúltim acte de les festes, que
continuaran l’1 de juliol amb el
torneig veïnal de vòlei platja.

Una imatge del concert coral de l’any passat. Foto: Ajuntament

Música i tradició, principals
ingredients de la Festa Major

L’aigua de la platja, 
qualificada amb un excel·lent

PARTICIPACIÓ4El projecte de
construcció del nou local mo-
dular de l’Agrupament Escolta
ha estat la proposta més vota-
da pels tianencs en el marc del
procés participatiu del pressu-
post del 2017. En total han vo-
tat 157 persones, un 2,2% del
cens de veïns majors de 16
anys. La majoria dels votants
han estat dones i els vots s’han
emès majoritàriament de forma
telemàtica.

La proposta ha rebut 577
punts, 70 més que la segona, el
condicionament de la masia de
Can Riera perquè es convertei-
xi en un espai polivalent on es
puguin fer actes culturals i re-
lacionats amb la gastronomia.
Un espai que l’Ajuntament con-
fia que serveixi per promocionar
el turisme al poble sota el pa-
raigua de la Denominació d’O-
rigen Alella.

En tercer lloc els veïns van
votar la millora urbanística
del parc del Doctor Mascaró
(470 punts), mentre que en

quart lloc va quedar la creació
d’un aparcament a l’aire lliure
al centre del poble (440) i en
cinquè  la remodelació de la
Casa de la Delfina per conver-
tir-la en un punt d’informació
turística i promoció econòmi-
ca (361 punts).

Els resultats estableixen
quines són les prioritats dels
veïns en relació a cinc projec-
tes claus per al poble. “El pro-
cés conforma un full de ruta
per al govern municipal per als
pròxims dos anys”, han expli-
cat des de l’Ajuntament.

El procés ha durat del 12 al 18 de juny. Foto: Ajuntament

El Cau, proposta més votada 
al pressupost participatiu

Condol | Mor Jordi VP, de l’AE Tiana
L’entrenador del sènior B de l'Associació Esportiva Tiana, Jordi VP, va morir di-
jous al vespre al Poliesportiu municipal mentre jugava a bàsquet amb l’equip de
veterans. Malgrat la ràpida i prolongada actuació dels equips sanitaris i els agents
de seguretat, Jordi VP no es va poder recuperar del xoc cerebral que va patir.

Solidaritat | Compromís amb els infants refugiats
Coincidint amb la commemoració del Dia Internacional del Refugiat el 20 de

juny, l'Ajuntament dóna suport a la Declaració institucional de municipi com-
promès amb la infància refugiada, que proposa participar activament en plans i

programes oficials de refugi coordinats des de les institucions públiques.

Tiana

Salvatierra i Comas, ratificats
com a regidors de Junts 

POLÍTICA4L’assemblea de Junts
per Tiana ha ratificat per unani-
mitat en el seu càrrec Isaac Sal-
vatierra i Cristina Comas, els dos
regidors que representen l’agru-
pació d’electors al Ple municipal.

Els onze assistents a l’as-
semblea celebrada dilluns van
renovar la seva confiança en
Salvatierra -recentment nome-
nat cap de premsa nacional
d’ERC- i Comas que, d’aquesta

manera, continuaran com a re-
presentants de la formació al Ple
fins al final del mandat, previst
per al maig del 2019.

El codi ètic de Junts preveia
que els militants decidissin si vo-
lien rellevar els dos regidors a
meitat del mandat.

La possibilitat de relleu
s’havia plantejat per donar l’op-
ció a altres integrants de Junts
ser regidors al Ple municipal.
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Comarca

MEDI AMBIENT4La desconta-
minació dels terrenys on s’ubi-
quen les Tres Xemeneies de l’an-
tiga central tèrmica de Sant Adrià
està més a prop de desencallar-
se. Dimarts, els ajuntaments de
Badalona i Sant Adrià -els mu-
nicipis entre els quals es reparteix
aquesta àrea- i el Consorci del Be-
sòs -que també agrupa Barcelo-
na, Santa Coloma i Montcada- es
van reunir amb la directora ge-
neral de Sostenibilitat de la Cos-
ta i del Mar del ministeri de
Medi Ambient, Raquel Orts. 

El ministeri es va compro-
metre a implicar-se en la des-
contaminació dels terrenys, durant
dècades dedicats als usos indus-
trials. Es tracta d’una condició
necessària per al desenvolupa-
ment urbanístic de la zona. Al
març, la Generalitat va iniciar els
tràmits per dur a terme un Pla Di-
rector Urbanístic (PDU) que de-
fineixi els nous usos dels terrenys,
amb el compromís de prioritzar
l’activitat econòmica.

Una intenció que va en contra
de la postura inicialment plante-
jada per l’Ajuntament de Sant

Adrià, que volia construir-hi un
nou barri.

REUNIÓ AL SETEMBRE
Després d’aquest principi d’acord,
el Consorci s’encarregarà d’elabo-
rar un estudi sobre què és neces-
sari fer per descontaminar la zona
i a partir d’aquí caldrà veure qui-
na part assumeix cada adminis-
tració. Segons fonts del  govern
municipal de Badalona, la llei no
és prou clara en relació a qui té
competències en aquest sentit i, per
tant, els consistoris i l’estat hauran
de negociar. Unes converses que es

reprendran  en una nova reunió al
setembre, amb l’estudi del Con-
sorci sobre la taula.

Per la seva banda, Endesa i el
Banc Santander, titulars del 42%
i el 28% dels terrenys respectiva-
ment, ja han descontaminat la
seva part de sòl. 

D’altra banda, a la reunió els
municipis també van plantejar la
necessitat de retirar el col·lector
d’aigües de Llevant per poder unir
el passeig Marítim de les dues ciu-
tats. En aquest sentit, el ministe-
ri va comprometre’s a regenerar les
platges un cop es retiri. 

Les Tres Xemeneies, en una imatge d’arxiu. Foto: Arxiu

Primer pas per descontaminar 
els terrenys de les Tres Xemeneies

L’L1 del metro a Badalona,
ajornada indefinidament

TRANSPORT4La Generalitat ha
confirmat que la perllongació
de l’L1 del metro fins a Badalo-
na queda ajornada de forma in-
definida, tal com ha avançat La
Vanguardia. L’ampliació des de
la parada de Fondo, a Santa Co-
loma, està prevista al Pla d’in-
fraestructures autonòmic vigent
però no es podrà dur a terme, al-
menys de moment, per falta de
finançament. El projecte es va
presentar el 2010 i ha estat rei-

vindicat per governs municipals
de Badalona de diferent color po-
lític, que el consideren necessa-
ri per millorar la connexió de Bu-
falà, Lloreda i Montigalà.

El tram suposaria una am-
pliació d’1,5 quilòmetres i dues
parades, mentre que es calcula
que donarien servei a 60.000
veïns. Les obres estaven pres-
supostades per 251 milions d’eu-
ros i es preveia començar-les,
com a tard, el 2012.

Incendis | Comença la campanya de prevenció
Des del 16 de juny i fins a l’1 de setembre, la Diputació de Barcelona impulsa la campanya

2017 d’Informació i Vigilància contra incendis forestals (PVI), un programa de suport als mu-
nicipis en la prevenció de focs al bosc durant els mesos d’estiu i que es realitza en col·laboració

amb 269 ajuntaments, 118 agrupacions de defensa forestal (ADF) i 9 federacions d’ADF.

MOBILITAT4El passeig d’Olof
Palme, al barri de Montigalà de
Badalona, disposa d’un punt de re-
càrrega de vehicles elèctrics que ha
instal·lat l’Àrea Metropolitana de
Barcelona en col·laboració amb
l’Ajuntament. És el primer punt de
recàrrega exterior que es posa en
funcionament a la ciutat i que s’a-
fegeix als que ja es troben als
aparcaments de la societat muni-
cipal Engestur amb l’objectiu de
promoure l’ús d’aquests vehicles.

Punt de càrrega de
vehicles elèctrics 
a Montigalà

FOTOGRAFIA4 La 2a planta
Fons de Solidaritat i Cooperació
Joan Gomis de Santa Coloma de
Gramenet acull des del 19 de
juny i fins a l’1 de setembre l’ex-
posició Hungerland, un projec-
te fotogràfic d’Arianna Gimé-
nez que explora com s'està vul-
nerant el dret a l'alimentació a
l’estat espanyol arran de la crisi
i com moltes persones han vist
afectats els seus hàbits i la seva
seguretat alimentària.

Fotos de la fam 
a Espanya, 
a Santa Coloma

TRADICIÓ4Demà a dos quarts
de set de la tarda la Flama del
Canigó arribarà a la Catequísti-
ca de Tiana, des d’on comença-
rà una cercavila fins al camp de
futbol.

La matinada del 22 al 23 de
juny la Flama del Canigó es re-
nova al cim d'aquesta muntan-
ya del Pirineu  i centenars de vo-
luntaris la distribueixen arreu
dels Països Catalans.

La Flama del
Canigó arriba 
a Tiana

SALUT4Uns 50 alumnes de
l'Institut Manuel Vázquez Mon-
talbán i del Col·legi Sant Gabriel
de Sant Adrià de Besòs van
participar en el taller Cuina
sense pares que va tenir lloc fa
uns dies al Mercat municipal de
Sant Adrià.

L’objectiu de l'activitat era
mostrar als joves de 14 a 16 anys
com és de fàcil cuinar a casa de
forma autònoma i saludable
quan els pares no hi són. 

Cuina fàcil i
saludable a Sant
Adrià de Besòs

CAMPANYA4Diumenge la pla-
ça de les Mallorquines de Mont-
gat acollirà una col·lecta de do-
nació de sang des de les deu del
matí a les dues de la tarda.

L’impulsor de la iniciativa
és el Banc de Sang i Teixits de
Catalunya, que ho fa coincidint
amb un dels períodes de l’any on
els hospitals i els centres mèdics
necessiten més reserves de sang
per als seus pacients: les vacan-
ces d’estiu.

Col·lecta de
donació de sang 
a Montgat

MÚSICA4El Centre Cívic Can
Cabanyes de Badalona acull del
dijous 22 al divendres 30 de
juny, les 17es Jornades de Valo-
res Flamencos que organitza el
Centro Andaluz Tertulia fla-
menca de Badalona.

En aquesta edició les jorna-
des es dedicaran al cantaor Ca-
marón de la Isla, en el 25è ani-
versari de la mort de l’artista a
Badalona el 2 de juliol de 1992.

17a Jornada de
Valors Flamencs 
a Badalona
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Comerç

Centenars de colomencs
gaudeixen de l’Open Night

FIRA4L’Agrupació del Comerç
i la Indústria (ACI) de Santa
Coloma fa una bona valoració de
l’Open Night, la nit de compres
que va organitzar dissabte a di-
versos punts del municipi. 

Des de l’entitat expliquen
que el fet d’haver celebrat actes
a molts punts diferents va fer que
els centenars de colomencs que
van gaudir de la festa es distri-
buïssin millor per la fira. Un es-

deveniment que, pel que fa a les
compres, va registrar millors re-
sultats que l’any passat. 

Però a banda del comerç,
l’acte va tenir un fort vessant so-
lidari. I és que es va celebrar una
festa Holi, els beneficis de la
qual aniran a parar a Asdent,
mentre que Ramon Medina, un
perruquer que va col·laborar a
l’Open Night, va recaptar 240 eu-
ros contra la leucèmia en 5 hores.

BADALONA4Anys després de la
darrera edició, la Fira de l’Esport
va tornar amb força a la Salut de
la mà dels comerciants dissabte
passat durant tot el dia. 

Des del Centre Comercial
Passeig de la Salut expliquen a
Línia Nord que, “malgrat la ca-
lor que va fer”, l’esdeveniment va
comptar amb una “bona afluèn-
cia” de visitants, en paraules del
president de l’entitat, Óscar Pal-
ma. D’aquesta manera, el prin-
cipal objectiu de la recuperació
de la fira, que era obrir-la a la
resta de la ciutat, tal com va ex-
plicar Palma, es va aconseguir,
segons assegura. 

Per tot plegat, de cara a l’any
vinent els comerciants es mar-
quen l’objectiu d’ampliar-la i
fer-la més potent. 

A la fira van participar una
trentena d’entitats i clubs es-
portius de tota la ciutat, els quals
van instal·lar una carpa al pas-
seig per explicar què fan i, en al-
guns casos, fer-hi exhibicions.

La voluntat de la mostra era
que els clubs es donessin a co-

nèixer entre els veïns del barri i
de la ciutat en el seu conjunt. 

Entre algunes de les activi-
tats que s’hi van fer destaquen
les de l’escenari que es va ins-
tal·lar a la part alta del passeig,
on un locutor va amenitzar la
jornada. Allà es va fer body
pump, twirling, kick boxing i
dansa, entre altres activitats. 

A més, el pati de l’escola
Mare de Déu de la Salut va aco-
llir tallers diversos, com ara els
dedicats a futbol o a tennis. 

Un dels principals reclams
de la fira va ser la presència de
l’atleta paralímpica Melani Ber-
gés, que va visitar les carpes de
la fira i es va fer fotos amb al-
guns dels visitants.  

La fira va estar molt concorreguda. Foto: Passeig de la Salut

Els comerciants fan Salut 
i celebren la Fira de l’Esport

Badalona | Confisquen 20.000 spinners a comerços xinesos
La Guàrdia Civil ha confiscat més de 20.000 spinners de tres comerços xinesos de 

Badalona per diverses irregularitats en aquestes joguines, algunes d’elles perilloses per
als infants, els principals usuaris d’aquests elements. Cap de les joguines intervingudes

no tenia l’etiquetatge obligatori i tenien terminacions que podien punxar.

La festa Holi va posar el punt final a l’acte. Foto: L’Agrupació



Esports
L’última compe-
tició del curs per a
l’Snatt’s, el cam-
pionat d’Espanya
infantil, s’ha aca-

bat amb un subcampionat per a
les jugadores de Jordi Vizcaíno,
que van guanyar tots els seus par-
tits excepte la final, on van per-
dre per un ajustadíssim 80-81
contra un altre dels equips cata-
lans que tenien bitllet per a la cita,
el Femení Maresme. Les adria-
nenques van deixar escapar el tí-
tol contra les de Sant Andreu de
Llavaneres després de dues prò-

rrogues en un partit que molts ex-
perts consideren que ha estat
una de les millors finals del bàs-
quet base femení estatal.

Malgrat la derrota, el partit
serveix també per fer que la tem-
porada 2016-17 per al conjunt lila
hagi estat històrica; i és que, per
primera vegada, l’Snatt’s Sant
Adrià ha aconseguit que l’infan-
til, el cadet i el júnior A lluitessin
pels respectius títols estatals. D’a-
quests tres, només les cadets van
poder aixecar la copa el passat 27
de maig després de derrotar l’S-
tadium a la final (45-68).

L’infantil de l’Snatt’s clou el
curs com a subcampió estatal

Han hagut de passar
set anys des de l’última
vegada, però a partir
del mes d’octubre, l’O-
límpic de Badalona
tornarà a gaudir de
bàsquet continental. I
és que dilluns passat es

va anunciar que el curs que ve, a
banda de les competicions do-
mèstiques, el Divina Joventut ju-
garà la Champions League, una
competició que es disputarà per
segona temporada i per a la qual
ja hi ha confirmada la participa-
ció del vigent campió, el Teneri-
fe, l’Estudiantes o l’UCAM de la
lliga ACB i altres grans del conti-
nent com l’Olimpija de Ljubljana
o dels campions de Polònia (Zie-
lona Gora) o de Bielorrússia
(Tsmoki Minsk), entre altres. 

“És un repte molt il·lusio-
nant. És molt bo per als jugadors,
per al club, que ha treballat molt
i molt bé per rebre la invitació, per
al cos tècnic i per a l’afició”, ex-
plica a Línia Nord l’entrenador
Diego Ocampo. El tècnic d’Ou-
rense considera que aquesta com-

petició obre la possibilitat als
més joves per jugar, però avisa
que no regalarà minuts. “S’ho han
de guanyar, tenir més partits no
significa que el llistó per jugar si-
gui més baix. El que han de fer és
fer-lo caure”, afegeix.

Però jugar a Europa implica-
rà més desgast i Ocampo n’és
conscient. “Treballarem per fer el
millor equip que sigui possible
amb les nostres limitacions. L’e-
quip tindrà equilibri entre joves i
veterans”, detalla el gallec, que es-
pera que aquests partits extra

també serviran per enganxar l’a-
fició. “El que venia passant és que
a l’Olímpic hi havia partits cada 15
dies i podia haver-hi una certa
desconnexió”, valora Ocampo,
que assegura que “és l’equip qui
ha de fer que el públic s’enganxi.
Al cap i a la fi, el que vol l’afició és
que l’equip guanyi partits”, ana-
litza el d’Ourense, que es mostra
confiat que aquest ritme de par-
tits servirà per esperonar els seus
homes. “Estic convençut que ju-
gar a Europa ens ajudarà a ser més
competitius a l’ACB”, conclou.

La celebració de l’Eurocup del 2006 a Kíev. Foto: CJB

L’Olímpic torna a ser europeu:
la Penya jugarà la Champions

Barcelonès Nord | Espanya juga avui els quarts de l’Eurobasket
El camí de la selecció espanyola a l’Eurobasket continua avui, quan l’equip de Lucas Mondelo

s’enfrontarà a Sèrbia en el millor partit de quarts de final de la competició. L’equip, on hi ha
la badalonina Anna Cruz i la montgatina Sílvia Domínguez, va acabar la fase de grups com a

líder del grup A després de derrotar Hongria i Ucraïna i perdre contra la República Txeca. 
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BADALONA4El compte enrere
cap al mundial de Budapest con-
tinua, però Mireia Belmonte no
perd el temps i aprofita l’espera
per ultimar la seva preparació afe-
gint més metalls al seu palmarès.
El darrer va arribar diumenge
passat, a Banyoles, en el cam-
pionat d’Espanya de 5 quilòme-
tres en aigües obertes, en una pro-
va que es va decidir en els darrers
metres a favor de la badalonina,
que va aconseguir ser més ràpi-
da que la júnior Paula Ruiz. Bel-
monte va aturar el cronòmetre en
57 minuts 52 segons i 9 dècimes.

Aquesta era la primera gran
competició d’aquesta modalitat
en la qual coincidien Belmonte i
Erika Villaécija després de la to-
pada que van tenir en el preo-
límpic que es va disputar a Setú-
bal l’any passat, però en aquesta
ocasió la rival de la badalonina no
va ser la nedadora del CN Saba-
dell sinó l’esportista del CN Mai-
rena del Aljarafe, una de les grans

promeses estatals d’aquesta mo-
dalitat. De fet, l’andalusa va lide-
rar la prova durant bona part del
recorregut (ja havia aconseguit
l’or en la cursa de 10 quilòmetres,
que es va disputar dissabte pas-
sat), però Belmonte va aconseguir
col·locar-se en primera posició
aprofitant que no havia compe-
tit en la distància llarga. Les dues

nedadores van arribar molt igua-
lades als últims 200 metres del
recorregut (Villaécija s’havia des-
penjat uns metres i es va haver de
conformar amb la tercera posició)
però Belmonte va imposar la
seva experiència i va ser més
murri que la malaguenya i va
aconseguir tocar la taula de fus-
ta per aturar el cronòmetre abans.

El sènior femení dels Tucans,
subcampió de Catalunya

El sènior feme-
ní dels Tucans
de Sant Adrià
és el segon mi-
llor equip de
C a t a l u n y a

d’hoquei línia. Les noies d’Einar
Meyerson van aconseguir plan-
tar-se a la final del Campionat de
Catalunya sènior però com va
passar a la Lliga Elite i a la Copa
de la Reina, no van poder supe-
rar el millor conjunt de l’estat,
l’HC Rubí Cent Patins, que a
més va organitzar la fase final
d’aquesta competició a la pista
Francesc Calvo. 

El camí cap a la final va co-
mençar amb una victòria per 2-
4 contra el Jujol de Sant Joan
Despí gràcies a les dianes de Ne-

rea, Ariadna, Nacha i Carla.
Aquest triomf va donar el pas-
saport per a la final, on espera-
va el conjunt del Vallès Occi-
dental, campió de Lliga i Copa.

La final, però, va ser un mo-
nòleg de les rubinenques, que
van aconseguir controlar a la
perfecció el joc de les Tucans, i
van guanyar el partit per 3-0. La
capitana de l’equip, Gemma Mo-
rera, va rebre un cop durant la fi-
nal contra les de Rubí i no va po-
der acabar el partit.

El cap de setmana també va
servir perquè es disputés la fase
final de la Copa Catalunya mas-
culina, que també va ser per al
conjunt amfitrió, que va guanyar
per 2-1 a l’AE Sant Andreu-Uro-
loki amb un gol d’or.

Carné i González guanyen
la sisena Endimoniada

BADALONA4Més de 500 atletes
no van deixar escapar l’oportu-
nitat de participar, dissabte pas-
sat, en la sisena Endimoniada, la
cursa de muntanya nocturna que
va tornar a organitzar el Centre
Excursionista de Badalona. Anna
Carné (amb rècord de la prova in-
clòs) i David González van ser els
atletes més ràpids que van com-
pletar els 18 quilòmetres de l’iti-
nerari de la prova.

González, del Running Vi-
gía, va ser el primer atleta que va
travessar la meta al passeig Ma-
rítim, després d’una hora, 16 mi-

nuts i 21 segons de travessa. Gai-
rebé dos minuts després van
arribar els altres dos ocupants del
podi, Santi Peña i Sergio Sánchez,
del Taymory. González es va
quedar a gairebé quatre minuts
del rècord absolut de la prova.

En canvi, Carné, del VO2, sí
que va aconseguir establir una
nova plusmarca en l’Endimo-
niada, aturant el cronòmetre en
una hora, 28 minuts i 32 se-
gons. Prunelle Chassot i Anna
Santidrian van ser les altres
dues millors participants en la
categoria femenina.

Belmonte, exhausta després de sortir de l’aigua. Foto: Twitter (@Mendiiiola)

Belmonte, campiona 
estatal en aigües obertes
» La badalonina va superar Paula Ruiz en l’esprint final
» La nedadora de l’UCAM continua preparant el Mundial

Ari Santos ja vesteix
la samarreta del Catgas

Un dels fitxatges
més esperats ja
és aquí. Ahir a la
tarda es va fer
l’acte de presen-

tació d’Ari Santos, el nou tanca
del Catgas Santa Coloma, a l’e-
difici Aura Seguros de la plaça
de la Vila.

El veterà tanca paulista de
35 anys va estar acompanyat pel
president Vicenç García i lluirà el
dorsal número 23. García va
agraïr el compromís del brasiler
per voler tornar a la Lliga espan-
yola i va destacar el “gran sacrifi-
ci” que ha fet per fitxar pel club.
Per la seva banda, Santos va as-
segurar que està totalment recu-

perat de la greu lesió que va pa-
tir fa anys i va llançar un missat-
ge engrescador. “A tots els clubs
on he jugat ho he fet per guanyar
títols i això és el que vull fer
aquí”. Santos ha signat un con-
tracte per una temporada.

NIT DELS CAMPIONS
Ari és el present més immediat del
club, però la feina que es fa al
planter va tenir la seva recom-
pensa diumenge passat durant la
nit de campions del Barcelonès
que va organitzar la Federació ca-
talana de futbol. L’equip va rebre
el reconeixement pels dos cam-
pionats que han sumat l’equip
prebenjamí A i el benjamí A.
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AGENDA SETMANAL
AVUI 22 DE JUNY
20:00 En el marc de la Nit Literària 2017 es farà

la representació de l’obre Una palabra grie-
ga, del manacorí Jaume Vidal Alcover. / Te-
atre Principal.

TOTA LA SETMANA
Matí-Tarda Hungerland és una mostra de fo-

tografies d’Arianna Giménez que vol mostrar
com es vulnera el dret a l’alimentació a Es-
panya. / Biblioteca Central. 

DIMECRES 28 DE JUNY
21:00 Com és habitual, el Grec arriba a Santa Co-

loma abans que a Barcelona i l’obra triada per
començar aquest festival serà Cabareta. / Te-
atre Sagarra. 

TOTA LA SETMANA
Matí-Tarda La bona acollida que ha tingut ha

fet que els responsables del Polidor prorro-
guin el període de l’exposició #racons930, que
es podrà visitar fins al dia 31 de juliol. / Cen-
tre de producció cultural i juvenil Polidor.

DILLUNS 26 DE JUNY
Tarda El Polidor ha preparat una sessió amb una

doble proposta de lleure: una nova sessió del
taller de gralla i una sessió per als gamers. /
Centre de producció cultural i juvenil Polidor.

DIMARTS 27 DE JUNY
18:00 Ara que ja han començat les vacances, els

més joves podran passar-s’ho d’allò més bé
amb el taller anomenat Carpes japoneses. /
Sala Josep i Pere Santilari.

DIMECRES 28 DE JUNY
19:30 Arriba la segona edició de la Jornada de

les diversitats sexuals, que inclourà xerrades,
tallers i l’obra de teatre Sortir de l’armari. / Sala
Pau Casals.

TOTA LA SETMANA
Tot el dia La Diputació de Barcelona ha preparat

l’exposició Lidera el teu consum, que vol
conscienciar sobre el consum responsable. /
Centre Cívic l’Escorxador.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

Aquesta tarda arrenquen les activitats
de la Festa Major, que com és habitual
coincideix amb Sant Joan. La cultura
popular i la tradició envairan la vila du-
rant nou dies.

Montgat comença 
avui nou dies de festa

A partir d’avui

Amb una vegada no n’hi ha prou.
Sota aquest lema avui es farà una nova
marató de donacions per al Banc de
sang i de teixits a Santa Coloma. / Pla-
ça de la Vila.

Santa Coloma organitza una
marató de donacions de sang

Avui 22 de juny

Tiana estrena l’obra de
teatre ‘La casa perduda’

Diumenge 25 de juny a les 18:30

La tradició és viva. En la vigília de Sant
Joan, l’arribada de la Flama del Cani-
gó marcarà el començament de les fes-
tes. / Plaça de la Vila.

Badalona enceta Sant Joan
rebent la Flama del Canigó

Demà 23 de juny a les 19:00

La companyia Teatre de l’Aurora arri-
ba a la Sala Albéniz per presentar un
dels seus darrers espectacles, anomenat
La casa perduda. / Sala Albéniz.

Final de tra-
jecte. El CE
Seagull tan-
carà el play-
off d’ascens a
Primera divi-
sió (i per ex-
tensió la tem-

porada 2016-17) aquest diu-
menge a les 12 del migdia rebent
la visita de l’Sporting Plaza de Ar-
gel d’Alacant.

Les de Jordi Ferrón tindran
l’oportunitat d’acomiadar-se de
l’afició després d’una nova tem-
porada excel·lent, la segona con-
secutiva en la qual les gavines es
guanyen el dret de lluitar per pu-
jar a la màxima categoria estatal
del futbol femení. 

I és que tot i que l’equip no ha
pogut puntuar en cap dels tres
partits de la lligueta (les de Jor-
di Ferrón van complicar, i molt,
les coses al Madrid CFF diu-
menge passat i fins i tot van co-
mençar guanyant el partit, però
finalment van perdre per 2-1),
l’objectiu de les gavines de cara
al partit d’aquest cap de setma-
na és regalar una victòria a l’afi-
ció per tancar la temporada amb
bon regust de boca.

En el partit d’anada, el con-
junt d’Alacant va aconseguir una
victòria per 3-1, l’únic triomf

que han pogut sumar en les tres
jornades que han disputat. L’ú-
nic gol de les de Jordi Ferrón va
ser obra de Carol.

CARLA MARTÍNEZ, FITXADA
Un dels problemes que s’han
trobat les gavines ha estat la
punteria (només han marcat tres
gols en tres partits), però de cara
al curs que va ja han incorporat
més pólvora amb Carla Martínez,
una extrem (que també pot jugar
de 9) i que vestirà l’elàstica del Se-
agull després de jugar al Pallejà
en la darrera temporada.

No serà l’única incorporació
del conjunt badaloní, que haurà
de substituir també tres peces fo-
namentals com Noe, Llaona o
Carol Miranda, que com ha ex-
plicat Futfem.cat, penjaran les
botes quan acabi el curs.

PREMI DE L’FCF
Institucionalment, la setmana
també ha estat intensa després
que el club rebés un reconeixe-
ment per la promoció del futbol
femení durant la Nit dels Cam-
pions del Barcelonès que va or-
ganitzar la Federació catalana.

Les gavines han tornat a protagonitzar un gran curs. Foto: CES

El Seagull tanca el ‘play-off’
rebent l’Sporting Plaza de Argel

El CF Badalona defineix
la seva pretemporada

Dimecres 26 de
juliol. Aquesta és
la data en la qual
començarà a ca-
minar (o més ben

dit, a córrer) el CF Badalona de
la temporada 2017-18. 

A finals de la setmana passa-
da, el club va fer públic el calen-
dari de pretemporada de l’e-
quip, que tornarà a la feina el dia
17 del mes que ve i jugarà el seu
primer partit quan tot just hau-
rà fet nou dies d’entrenaments,
el dia 26 de juliol a la Ciutat Es-
portiva Dani Jarque contra l’Es-
panyol B. El segon matx de pre-
paració per a aquest curs (el pri-
mer que l’equip jugarà a casa)
també serà contra un equip de

Tercera divisió, l’EC Granollers,
que visitarà el Municipal de Ba-
dalona el dia 30.

Un cop superats aquests dos
primers enfrontaments, els es-
capulats afrontaran la seva ha-
bitual participació al Torneig
Històrics del Futbol Català a
Barcelona (encara s’ha de fer el
sorteig, però la cita serà durant
la primera setmana d’agost).
També a principis d’agost es ju-
garan les primeres rondes de la
Copa Catalunya absoluta.

Els dos darrers enfronta-
ments abans de l’inici de la lli-
ga (el 19 o el 20 d’agost) seran
també a casa, el 10 d’agost con-
tra el Cerdanyola i el 13 d’agost
rebent el Santfeliuenc.
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